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Protokół Nr XLII/14 
sesji Rady Miejskiej w Czempiniu  
odbytej w dniu 3 marca 2014 roku  

o godzinie 16.00 w Urzędzie Gminy w Czempiniu  
 
Obrady rozpoczęto w dniu 3 marca 2014 roku o godzinie 16.00. 
Obrady zakończono w dniu 3 marca 2014 roku o godzinie 17.10. 
W XLII sesji Rady Miejskiej udział wzięło 13 radnych. 
Ponadto, uczestniczyli w niej: 

• Burmistrz Gminy Czempiń - Dorota Lew – Pilarska; 
• Zastępca Burmistrza Gminy Czempiń – Jan Adam Kaźmierczak;  
• Skarbnik Urzędu Gminy Czempiń – Halina Łączna; 
• Sekretarz Urzędu Gminy Czempiń – Aleksandra Marciniak; 
• Radca Prawny – Andrzej Skibiński;    
• Radny Powiatu kościańskiego – Arkadiusz Wojciechowski;  
• Kierownik Posterunku Policji w Czempiniu – Dariusz Piotrowski;  
• Dyrektorzy Gminnych Jednostek Organizacyjnych, 
• Kierownicy Referatów Urzędu Gminy w Czempiniu,  
• Sołtysi i Przewodniczący Zarządów Osiedli w Czempiniu, 
• Dziennikarze, 
• Mieszkańcy gminy Czempiń.  

 
Do punktu 1 porządku obrad: 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Czempiniu Jerzy Krzyżostaniak w dniu 3 marca 2014 roku 
o godzinie 16.00 otworzył XLII sesję Rady Miejskiej i po powitaniu radnych oraz gości 
oświadczył, że zgodnie z listą obecności, aktualnie w posiedzeniu uczestniczy 13 radnych, co 
wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 15 osób stanowi quorum pozwalające na 
podejmowanie prawomocnych uchwał.  
Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 
 

Rada Miejska w Czempiniu w obecności 13 radnych: 12 głosami „za”, przy 
braku głosów „przeciw” i 1 głosie „wstrzymującym się” powołała na Sekretarza 
obrad XLII sesji Rady Miejskiej w Czempiniu radną Irenę Grzelkę.  
 
Na posiedzenie sesji Rady Miejskiej w Czempiniu przybył radny Jarosław 
Konieczny, wobec czego Rada Miejska w Czempiniu obradowała w składzie 14 – 
osobowym.  
 

Do punktu 2 porządku obrad: 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Czempiniu Jerzy Krzyżostaniak poinformował, że radni 
Rady Miejskiej w Czempiniu otrzymali porządek obrad XLII sesji.  
 
Do przedłożonego porządku obrad: 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Czempiniu Jerzy Krzyżostaniak poinformował, że: 

1.  w dniu 27 lutego 2014 roku Burmistrz Gminy Czempiń złożyła wniosek                    
o wprowadzenie do porządku obrad punktu: „Podjęcie uchwały w sprawie 
utworzenia odrębnego obwodu głosowania na obszarze Gminy Czempiń               
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w wyborach posłów do Parlamentu Europejskiego, zarządzonych na dzień            
25 maja 2014 r. w punkcie 4a porządku obrad.  

2. w dniu 3 marca 2014 roku Burmistrz Gminy Czempiń złożyła wniosek                     
o wycofanie z porządku obrad punktów: 8,11 i 12.  
Wniosek stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu.  

 
Rada Miejska w Czempiniu w obecności 14 radnych: jednogłośnie wprowadziła 
do porządku obrad sesji punkt 4a: „Podjęcie uchwały w sprawie utworzenia 
odrębnego obwodu głosowania na obszarze Gminy Czempiń w wyborach posłów 
do Parlamentu Europejskiego, zarządzonych na dzień 25 maja 2014 r.”  
 

Burmistrz Dorota Lew – Pilarska wyjaśniła, że zwraca się do Rady Miejskiej w Czempiniu  
o wycofanie z porządku obrad punktu 8, który dotyczy zaciągnięcia pożyczki dotyczącej 
finansowania zadania „Kanalizacja Głuchowa – etap IV”, ponieważ chciałaby zaproponować, 
aby z podjęciem uchwały wstrzymać się do dnia rozstrzygnięcia przetargu na to zadanie.    
 
Burmistrz Dorota Lew – Pilarska w kwestii punktów 11 i 12 dotyczących zaciągnięcia 
pożyczek na zadania „Kanalizacja Jasień – Piotrkowice” –wyjaśniła, że wniosek na realizację 
tego zadania opiewał na kwotę prawie 8 mln zł, po otwarciu ofert przetargowych – najniższa 
oferta jest na kwotę 4 400 000 zł; jednakże niezależnie od tego, jakie będą realne koszty 
całego zadania, to w przypadku konieczności odtworzenia nawierzchni asfaltowej będą takie 
same, ponieważ we wniosku powierzchnia asfaltowa na wyciętym kanale oraz nawierzchnia 
ścieralna na całej drodze zostały podane jako koszt kwalifikowany, dlatego, że takie warunki 
zostały określone przez Zarząd Dróg Wojewódzkich. Burmistrz Dorota Lew – Pilarska 
wskazała, że koszty odtworzenia tej nawierzchni wyniosą ponad 800 000 zł; jako koszt 
kwalifikowany została ta nawierzchnia wykreślona przez kontrolę, która odbywała się przed 
ustaleniem listy rankingowej do ubiegania się o fundusze europejskie. Burmistrz Dorota Lew 
– Pilarska wyjaśniła, że po ewentualnym wycofaniu tych punktów z porządku obrad, 
zyskałaby czas potrzebny do podjęcia rozmów z decydentami w Urzędzie Marszałkowskim, 
aby jednak koszty położenia nawierzchni uznane zostały za kwalifikowane, ponieważ te 
wymagania zostały narzucone przez Zarząd Dróg Wojewódzkich, nie są one wymysłem 
gminy.  
 
W odpowiedzi na pytanie radnego Macieja Głochowiaka, co stanie się jeśli nie uda się tych 
negocjacji wygrać, Burmistrz Dorota Lew – Pilarska wyjaśniła, że będziemy musieli pokryć 
te koszty z budżetu gminy.            
 

Rada Miejska w Czempiniu w obecności 14 radnych: jednogłośnie wycofała                 
z porządku obrad sesji punkt 8: „Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia 
pożyczki w Wojewódzkim Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej 
(„Budowa sieci kanalizacji sanitarnej grawitacyjnej i tłocznej                                  
z  przepompowniami  ścieków  w  miejscowości Głuchowo – etap IV”).  

 
Rada Miejska w Czempiniu w obecności 14 radnych: jednogłośnie wycofała                 
z porządku obrad sesji punkt 11: „Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia 
pożyczki w Banku Gospodarstwa Krajowego Oddział w Poznaniu („Budowa sieci 
kanalizacji sanitarnej, grawitacyjnej i tłocznej z przepompowniami ścieków 
zlokalizowanej w miejscowości Piotrkowice, Jasień – etap III”).  
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Rada Miejska w Czempiniu w obecności 14 radnych: jednogłośnie wycofała                 
z porządku obrad sesji punkt 12: „Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia 
pożyczki w Wojewódzkim Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej 
(„ Budowa sieci kanalizacji sanitarnej, grawitacyjnej i tłocznej                                
z przepompowniami ścieków zlokalizowanej w miejscowości Piotrkowice, Jasień 
– etap III”).  
  

Wobec powyższego porządek obrad posiedzenia przedstawiał się w sposób następujący: 
 

1. Otwarcie obrad.  
2. Przedstawienie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z XLI sesji Rady Miejskiej w Czempiniu. 
4. Interpelacje i zapytania radnych. 

4a.  Podjęcie uchwały w sprawie utworzenia odrębnego obwodu głosowania na obszarze 
Gminy Czempiń w wyborach posłów do Parlamentu Europejskiego, zarządzonych na 
dzień 25 maja 2014 r. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Czempiń na lata 2014 – 2020. 

6. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu gminy 
Czempiń na 2014 rok.  

7. Podjęcie uchwały w sprawie w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Gminy 
Kościan. 

8. Wycofany.  
9. Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego („Budowa ulicy 

Malinowej w Czempiniu I etap”.) 
10. Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego („Budowa ulicy 

Rolnej w Czempiniu ”).  
11. Wycofany.  
12. Wycofany.  
13. Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego („Budowa sieci 

kanalizacji sanitarnej, grawitacyjnej i tłocznej z przepompowniami ścieków 
zlokalizowanej w miejscowości Piotrkowice, Jasień – etap III”).  

14. Podjęcie uchwały w sprawie „Programu opieki nad zabytkami gminy Czempiń na lata 
2014 – 2017”.   

15. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia opłat za korzystanie z toalet publicznych 
zlokalizowanych przy targowisku „Mój Rynek” w Czempiniu. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia stawek opłat za zajmowanie pasa drogowego 
dróg gminnych na cele niezwiązane z potrzebami zarządzania drogami lub potrzebami 
ruchu drogowego.  

17. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody  na wyodrębnienie w budżecie Gminy 
Czempiń na rok 2015 środków stanowiących fundusz sołecki. 

18. Podjęcie uchwały w sprawie  wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości 
niezabudowanej położonej w Czempiniu.        

19. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia zmiany studium uwarunkowań i kierunków 
zagospodarowania przestrzennego gminy Czempiń.                                                                             

20. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Gminy Czempiń w okresie międzysesyjnym. 
21. Sprawozdanie Przewodniczącego Rady Miejskiej w Czempiniu z działalności w 

okresie międzysesyjnym. 
22. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 
23. Wolne głosy i wnioski. 
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24. Zakończenie obrad XLII sesji. 
 

Rada Miejska w Czempiniu w obecności 14 radnych: jednogłośnie przegłosowała 
powyższy porządek obrad XLII sesji Rady Miejskiej w Czempiniu. 

 
Do punktu 3 porządku obrad: 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Czempiniu radny Jerzy Krzyżostaniak poinformował, że 
zapoznał się z protokołem z XLI sesji Rady Miejskiej w Czempiniu i nie wnosi zastrzeżeń co 
do jego treści.   
 
Radny Jarosław Konieczny nadzorujący sporządzenie protokołu z poprzedniej sesji 
poinformował, że zapoznał się z protokołem z XLI sesji Rady Miejskiej w Czempiniu               
i nie wnosi zastrzeżeń co do jego treści. 
 

Rada Miejska w Czempiniu w obecności 14 radnych: jednogłośnie przyjęła 
protokół z XLI sesji Rady Miejskiej w Czempiniu odbytej w dniu 3 lutego 2014 
roku.  

 
Do punktu 4 porządku obrad: 
 
Interpelacje złożyli: 

1. radny Stanisław Turno w sprawie uporządkowania pobocza drogi wojewódzkiej 
Czempiń – Głuchowo;  

2. radny Maciej Głochowiak w sprawach: 
1) przedstawienia dochodów z tytułu funkcjonowania targowiska w Czempiniu od 

momentu jego otwarcia oraz kosztów ponoszonych w związku z jego 
utrzymaniem – pracownik obsługujący, media; 

2) udzielenia informacji o przyczynach zaistniałej sytuacji, w której pomimo 
podpisanej z gminą umowy na wydzierżawienie pawilonu na targowisku do 
dzisiaj nie został uruchomiony sklep mięsny;   

3) udzielenia odpowiedzi na pytanie, czy pan Robert Itkowiak złożył wniosek do 
Burmistrza Gminy Czempiń o budowę boiska lekkoatletycznego i siłowni na 
otwartym powietrzu przy hali Herkules w Borowie; 

4) udzielenia informacji na temat przetargów na wywóz odpadów ogłoszonych przez 
CZO SELEKT.  

3. radny Krzysztof Sankiewicz w sprawach: 
1) udzielenia odpowiedzi na pytanie, co dalej w sprawie usunięcia znaków „stop” 

przed przejazdami kolejowymi;  
2) dokonania naprawy nowopobudowanego chodnika w Starym Gołębinie – 

powypadały z niego pojedyncze kostki, chodnik „się rozchodzi”.   
 
Do punktu 4a porządku obrad: 
 

Rada Miejska w Czempiniu w obecności 14 radnych: jednogłośnie podjęła 
uchwałę Nr XLII/309/14 Rady Miejskiej w Czempiniu z dnia 3 marca 2014 roku  
w sprawie utworzenia odrębnego obwodu głosowania na obszarze Gminy 
Czempiń w wyborach posłów do Parlamentu Europejskiego, zarządzonych na 
dzień 25 maja 2014 r. przedstawioną przez Burmistrz Dorotę Lew - Pilarską. 
Uchwała stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 
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Do punktu 5 porządku obrad: 
 
Do projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Czempiń 
na lata 2014 – 2022 przedstawionego przez Skarbnik – Halinę Łączną, uwag nie wniesiono.  
 

Rada Miejska w Czempiniu w obecności 14 radnych: jednogłośnie podjęła 
uchwałę Nr XLII/310/14 Rady Miejskiej w Czempiniu z dnia 3 marca 2014 roku  
w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Czempiń na lata 
2014 – 2022 przedstawioną przez Skarbnik – Halinę Łączną. 
Uchwała stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. 

 
Do punktu 6 porządku obrad: 
 
Do projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Czempiń 
na 2014 rok przedstawionego przez Skarbnik – Halinę Łączną: 
 
Radny Krzysztof Sankiewicz  poprosił o wyjaśnienie, czym jest spowodowany wzrost składki 
członkowskiej dla Związku Międzygminnego CZO SELEKT w Czempiniu o kwotę 33.879 zł, 
ponieważ rozumie, że w roku poprzednim było to spowodowane początkami organizacji 
systemu śmieciowego, jednakże w tym roku wszystko już działa. Radny Krzysztof 
Sankiewicz wskazał, że jeśli w gminach Związku mieszka około 300 000 mieszkańców, to ze 
składki tej Związek ma kwotę 1 200 000 zł na utrzymanie i funkcjonowanie biura, czyli nie na 
to co wiąże się bezpośrednio z funkcjonowaniem systemu gospodarki odpadami. Radny 
Krzysztof Sankiewicz wyraził pogląd, że rozumie konieczność płacenia jakiejś skromnej 
składki – na przykład 1 zł, ponieważ system ten powinien być samofinansujący się. Radny 
Krzysztof Sankiewicz poprosił o wyjaśnienie, czy gmina Czempiń z tytułu członkostwa               
w Związku ponosi jeszcze jakiekolwiek dodatkowe koszty, oprócz składki, ponieważ                    
z protokołów Zgromadzeń Związku wynika, że gminy miały również partycypować                     
w kosztach utrzymania pracowników urzędów obsługujących w terenie mieszkańców.   
 
Burmistrz Dorota Lew – Pilarska wskazała, że chciałaby móc powiedzieć, że system działa 
świetnie, jednakże cały czas jest on w organizacji, trzeba pamiętać, że na zachodzie takie 
systemy były organizowane przez dziesiątki lat, a u nas funkcjonuje on dopiero od pół roku. 
Burmistrz Dorota Lew – Pilarska podkreśliła, że system jest cały czas w organizacji, 
natrafiają na różne problemy – przepisy prawne, które uniemożliwiają podjęcie pewnych 
działań; cały czas starają się, żeby system ten był jak najlepszy, jednakże nigdzie system ten 
nie jest doskonały. Burmistrz Dorota Lew – Pilarska wyjaśniła, że wzrost tej składki wynika  
z faktu, że w zamierzeniach Zarządu Związku było tak, że pracownicy zatrudnieni na zlecenie 
w poszczególnych gminach Związku mieli przestać pracować na jego rzecz od 1 stycznia 
2014 roku, ponieważ uważali, że pracownicy Związku poradzą sobie bez ich pomocy na 
terenie gmin, jednakże decyzją Zgromadzenia jest, aby w każdej gminie pracownik na rzecz 
Związku pracował, dlatego też Związek musi tych pracowników opłacić. Burmistrz Dorota 
lew – Pilarska wyjaśniła, że w mniejszych gminach – takich jak nasza – pracownik na 
zlecenie ma część ustalonej stawki, a gminach dużych – takich jak Kościan, Mosina, Dopiewo 
– na całość tej stawki. Burmistrz Dorota Lew – Pilarska podkreśliła, że Zgromadzenie 
zdecydowało, że mimo, iż Związek starał się dotrzeć do wszystkich mieszkańców z pełną 
informacją na temat nowych zasad, to mieszkańcy potrzebują stałego kontaktu                            
z przedstawicielem Związku na swoim terenie; nie możemy bowiem pozwolić, żeby 
mieszkaniec jeździł do Biura Związku do Czempinia z odległych gmin. Burmistrz Dorota 
Lew – Pilarska wyjaśniła, że wprowadzana jest aktualizacja systemu komputerowego 
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obsługującego biuro, ponieważ w użytkowaniu obecnego programu ujawniły się 
nieprawidłowości. Burmistrz Dorota Lew – Pilarska wskazała, że konieczne jest również 
renegocjowanie umowy, która w 2008 roku została podpisana z TEW, w związku                           
z powyższym konieczne było wynajęcie taj samej kancelarii prawnej, która przygotowywała 
umowę. Burmistrz Dorota Lew – Pilarska wyjaśniła, że gmina Czempiń oraz pozostałe gminy 
nie ponoszą z tytułu członkostwa w Związku żadnych dodatkowych kosztów.              
 

Rada Miejska w Czempiniu w obecności 14 radnych: 12 głosami „za”, przy                  
1 głosie „przeciw” i 1 głosie „wstrzymującym się” podj ęła uchwałę                             
Nr XLII/311/14 Rady Miejskiej w Czempiniu z dnia 3 marca 2014 roku 
zmieniającą uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Czempiń na 2014 rok 
przedstawioną przez Skarbnik Halinę Łączną. 
Uchwała stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu. 
 

Burmistrz Dorota Lew – Pilarska podkreśliła, że Zarząd Związku do dnia dzisiejszego nadal 
pracuje bez żadnego wynagrodzenia, wykonuje swoje zadania społecznie od dziesięciu lat.  

 
Do punktu 7 porządku obrad: 
 
Do projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Gminy Kościan. 
przedstawionego przez Burmistrz Dorotę Lew – Pilarską, uwag nie wniesiono. 
 

Rada Miejska w Czempiniu w obecności 14 radnych: jednogłośnie podjęła 
uchwałę Nr XLII/312/14 Rady Miejskiej w Czempiniu z dnia 3 marca 2014 roku  
w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Gminy Kościan. przedstawioną 
przez Burmistrz Dorotę Lew – Pilarską. 
Uchwała stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu. 

       
Do punktu 8 porządku obrad: 
 
Wycofany z porządku obrad.  
 
Do punktu 9 porządku obrad: 
 
Do projektu uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego („Budowa ulicy 
Malinowej w Czempiniu I etap”) przedstawionego przez Skarbnik Halinę Łączną, uwag nie 
wniesiono.    
 

Rada Miejska w Czempiniu w obecności 14 radnych: jednogłośnie podjęła 
uchwałę Nr XLII/313/14 Rady Miejskiej w Czempiniu z dnia 3 marca 2013 roku  
w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego („Budowa ulicy Malinowej              
w Czempiniu I etap”) przedstawioną przez Skarbnik Halinę Łączną. 
Uchwała stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu. 

 
Do punktu 10 porządku obrad: 
 
Do projektu uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego („Budowa ulicy 
Rolnej w Czempiniu”) przedstawionego przez Skarbnik Halinę Łączną, uwag nie wniesiono.    
 

Rada Miejska w Czempiniu w obecności 14 radnych: jednogłośnie podjęła 
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uchwałę Nr XLII/314/14 Rady Miejskiej w Czempiniu z dnia 3 marca 2013 roku  
w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego („Budowa ulicy Rolnej               
w Czempiniu ”) przedstawioną przez Skarbnik Halinę Łączną. 
Uchwała stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu. 
 

Do punktu 11 porządku obrad: 
 
Wycofany z porządku obrad.  
 
Do punktu 12 porządku obrad: 
 
Wycofany z porządku obrad.  
 
Do punktu 13 porządku obrad: 
 
Do projektu uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego („Budowa sieci 
kanalizacji sanitarnej, grawitacyjnej i tłocznej z przepompowniami ścieków zlokalizowanej              
w miejscowości Piotrkowice, Jasień – etap III”) przedstawionego przez Skarbnik Halinę 
Łączną, uwag nie wniesiono.    
 

Rada Miejska w Czempiniu w obecności 14 radnych: jednogłośnie podjęła 
uchwałę Nr XLII/315/14 Rady Miejskiej w Czempiniu z dnia 3 marca 2013 roku  
w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego („Budowa sieci kanalizacji 
sanitarnej, grawitacyjnej i tłocznej z przepompowniami ścieków zlokalizowanej 
w miejscowości Piotrkowice, Jasień – etap III”) przedstawioną przez Skarbnik 
Halinę Łączną. 
Uchwała stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu. 
 

Do punktu 14 porządku obrad: 
 
Do projektu uchwały w sprawie „Programu opieki nad zabytkami gminy Czempiń na lata 
2014 – 2017” przedstawionego przez Inspektora Referatu Organizacyjnego – Huberta 
Włodarczaka, uwag nie wniesiono.  
 

Rada Miejska w Czempiniu w obecności 14 radnych: jednogłośnie podjęła 
uchwałę Nr XLII/316/14 Rady Miejskiej w Czempiniu z dnia 3 marca 2013 roku 
w sprawie „Programu opieki nad zabytkami gminy Czempiń na lata 2014 – 2017” 
przedstawioną przez Inspektora Referatu Organizacyjnego – Huberta 
Włodarczaka.  
Uchwała stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu. 
 

Do punktu 15 porządku obrad: 
 
Do projektu uchwały w sprawie ustalenia opłat za korzystanie z toalet publicznych 
zlokalizowanych przy targowisku „Mój Rynek” w Czempiniu przedstawionego przez 
Podinspektora Referatu Inwestycji i Infrastruktury Technicznej – Beatę Bajstok, uwag nie 
wniesiono.  
 

Rada Miejska w Czempiniu w obecności 14 radnych: jednogłośnie podjęła 
uchwałę Nr XLII/317/14 Rady Miejskiej w Czempiniu z dnia 3 marca 2013 roku 
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w sprawie ustalenia opłat za korzystanie z toalet publicznych zlokalizowanych 
przy targowisku „Mój Rynek” w Czempiniu  przedstawioną przez Podinspektora 
Referatu Inwestycji i Infrastruktury Technicznej – Beatę Bajstok. 
Uchwała stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokołu. 
 

Do punktu 16 porządku obrad: 
 
Do projektu uchwały w sprawie ustalenia stawek opłat za zajmowanie pasa drogowego dróg 
gminnych na cele niezwiązane z potrzebami zarządzania drogami lub potrzebami ruchu 
drogowego przedstawionego przez Podinspektora Referatu Inwestycji i Infrastruktury 
Technicznej – Beatę Bajstok, uwag nie wniesiono.  
 

Rada Miejska w Czempiniu w obecności 14 radnych: jednogłośnie podjęła 
uchwałę Nr XLII/318/14 Rady Miejskiej w Czempiniu z dnia 3 marca 2013 roku 
w sprawie ustalenia stawek opłat za zajmowanie pasa drogowego dróg gminnych 
na cele niezwiązane z potrzebami zarządzania drogami lub potrzebami ruchu 
drogowego przedstawioną przez Podinspektora Referatu Inwestycji                                
i Infrastruktury Technicznej – Beatę Bajstok. 
Uchwała stanowi załącznik nr 13 do niniejszego protokołu. 

 
Do punktu 17 porządku obrad: 
 
Do projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody  na wyodrębnienie w budżecie Gminy 
Czempiń na rok 2015 środków stanowiących fundusz sołecki przedstawionego przez 
Burmistrz Dorotę Lew - Pilarską, uwag nie wniesiono.  
 

Rada Miejska w Czempiniu w obecności 14 radnych: jednogłośnie podjęła 
uchwałę Nr XLII/319/14 Rady Miejskiej w Czempiniu z dnia 3 marca 2013 roku 
w sprawie wyrażenia zgody  na wyodrębnienie w budżecie Gminy Czempiń na 
rok 2015 środków stanowiących fundusz sołecki przedstawioną przez Burmistrz 
Dorotę Lew – Pilarską. 
Uchwała stanowi załącznik nr 14 do niniejszego protokołu. 

 
Do punktu 18 porządku obrad: 
 
Do projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości niezabudowanej 
położonej w Czempiniu przedstawionego przez Kierownika Referatu Gospodarki Gruntami 
– Romana Skrzypczaka, uwag nie wniesiono.  
 

Rada Miejska w Czempiniu w obecności 14 radnych: jednogłośnie podjęła 
uchwałę Nr XLII/320/14 Rady Miejskiej w Czempiniu z dnia 3 marca 2013 roku 
w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości niezabudowanej położonej 
w Czempiniu przedstawioną przez Kierownika Referatu Gospodarki Gruntami – 
Romana Skrzypczaka. 
Uchwała stanowi załącznik nr 15 do niniejszego protokołu. 

 
Do punktu 19 porządku obrad: 
 
Do projektu uchwały w sprawie uchwalenia zmiany studium uwarunkowań i kierunków 
zagospodarowania przestrzennego gminy Czempiń przedstawionego przez Kierownika 
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Referatu Gospodarki Gruntami – Romana Skrzypczaka, uwag nie wniesiono.  
 

Rada Miejska w Czempiniu w obecności 14 radnych: jednogłośnie podjęła 
uchwałę Nr XLII/321/14 Rady Miejskiej w Czempiniu z dnia 3 marca 2013 roku 
w sprawie uchwalenia zmiany studium uwarunkowań i kierunków 
zagospodarowania przestrzennego gminy Czempiń przedstawioną przez 
Kierownika Referatu Gospodarki Gruntami – Romana Skrzypczaka. 
Uchwała stanowi załącznik nr 16 do niniejszego protokołu. 

 
Do punktu 20 porządku obrad: 
 
Do sprawozdania Burmistrza Gminy Czempiń, stanowiącego załącznik nr 17, uwag nie 
wniesiono.  
 
Do punktu 21 porządku obrad: 
 
Do sprawozdania Przewodniczącego Rady Miejskiej w Czempiniu stanowiącego załącznik nr 
18 do niniejszego protokołu, uwag nie wniesiono. 
 
Przewodniczący radny Jerzy Krzyżostaniak poinformował, że w okresie międzysesyjnym na 
jego ręce wpłynęły:  

1. Pismo Pana Jerzego Malcherka w sprawie odpłatnego przejęcia sieci wodociągowej 
wraz z przyłączami – załącznik nr 19 do niniejszego protokołu.  

2. Pismo Wojewody Wielkopolskiego informujące o wszczęciu postępowania 
nadzorczego w stosunku do uchwały na XLI/301/14 – załącznik nr 20 do niniejszego 
protokołu.  

 
Do punktu 22 porządku obrad: 
 
W odpowiedzi na interpelacje radnych:  
1. radnego Stanisława Turno w sprawie uporządkowania pobocza drogi powiatowej 

Czempiń – Głuchowo -  Burmistrz Dorota Lew – Pilarska poinformowała, że sprawa 
zostanie przekazana do zarządcy drogi.  

2. radnego Macieja Głochowiaka w sprawach: 
1) przedstawienia dochodów z tytułu funkcjonowania targowiska w Czempiniu od 

momentu jego otwarcia oraz kosztów ponoszonych w związku z jego 
utrzymaniem – pracownik obsługujący, media - Burmistrz Dorota Lew – Pilarska 
poinformowała, że odpowiedzi udzieli na piśmie;   

2) udzielenia informacji o przyczynach zaistniałej sytuacji, w której pomimo 
podpisanej z gminą umowy na wydzierżawienie pawilonu na targowisku do 
dzisiaj nie został uruchomiony sklep mięsny - Burmistrz Dorota Lew – Pilarska  
poinformowała, że nie ma powodu, żeby wypowiadać umowę z najemcą, 
ponieważ czynsz jest płacony;  

3) udzielenia odpowiedzi na pytanie, czy pan Robert Itkowiak złożył wniosek do 
Burmistrza Gminy Czempiń o budowę boiska lekkoatletycznego i siłowni na 
otwartym powietrzu przy hali Herkules w Borowie - Burmistrz Dorota Lew – 
Pilarska wyjaśniła, że taki wniosek do budżetu gminy Czempiń wpłynął, 
jednakże z braku środków nie będzie realizowana budowa boiska 
lekkoatletycznego, natomiast o środki na budowę siłowni na świeżym powietrzu 
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wystąpiliśmy z wnioskiem, który w tej chwili podlega ocenie w Urzędzie 
Marszałkowskim.  
Burmistrz Dorota Lew – Pilarska poinformowała, że odpowiedź nie była 
udzielana na piśmie, ponieważ był to wniosek do budżetu i każdy mógł                         
z projektem takowej uchwały się zapoznać i dowiedzieć, czy zgłoszone przez 
niego zadanie będzie realizowane; odpowiedź przekaże Panu Robertowi 
Itkowiakowi na piśmie.    

4) udzielenia informacji na temat przetargów na wywóz odpadów ogłoszonych przez 
CZO SELEKT – Burmistrz Dorota Lew – Pilarska wyjaśniła, że mieszkańcy 
odpady będą mieli odbierane bez żadnych przerw, natomiast w dniu 10 marca 
2014 roku zostaną otwarte oferty przetargowe.  

3. radnego Krzysztofa Sankiewicza w sprawach: 
1) udzielenia odpowiedzi na pytanie, co dalej w sprawie usunięcia znaków „stop” 

przed przejazdami kolejowymi - Burmistrz Dorota Lew – Pilarska 
poinformowała, że z podobnym, jak gmina Czempiń, wnioskiem zgłosił się do 
PKP zarządca drogi i również oczekuje ma odpowiedź w tym temacie.  

2) dokonania naprawy nowopobudowanego chodnika w Starym Gołębinie – 
powypadały z niego pojedyncze kostki, chodnik „się rozchodzi” - Burmistrz 
Dorota Lew – Pilarska poinformowała, że sprawa zostanie przekazana do 
zarządcy drogi.   

 
Burmistrz Dorota Lew – Pilarska poinformowała, że podczas sesji Rady Powiatu 
Kościańskiego zostały wręczone władzom Powiatu oraz poszczególnych gmin wyróżnienia 
od Zarządu Głównego PTTK za realizację i udział w projekcie „Romantyczne ścieżki 
rowerowe Powiatu kościańskiego”.  
 
Do punktu 23 porządku obrad: 
 
W wolnych głosach i wnioskach: 
 
Radny Powiatu Kościańskiego Arkadiusz Wojciechowski poinformował, że w dniu 
jutrzejszym przekaże osobiście sprawę chodnika w Starym Gołębinie do Zarządu Dróg 
Powiatowych oraz że w obecnym roku rozpocznie się realizacja budowy ścieżki rowerowej 
Czempiń – Iłówiec.  
 
Radny Krzysztof Sankiewicz poprosił również o zwrócenie Zarządowi Dróg Powiatowych              
w Kościanie uwagi na kwestię estetyki w Starym Gołębinie – zasiana przy chodniku 
powiatowym trawa jest przez niektórych mieszkańców przycinana, jednakże są miejsca, gdzie 
przerasta wysoko i nie wygląda to schludnie; rozwiązanie sprzed remontu, w którym 
pozostawiono ten teren do zagrabienia – było o wiele lepsze i sprawdzało się od lat.  
 
Sołtys Nowego Gołębina Augustyn Jurga zwrócił uwagę na konieczność wycinki drzew – 
samosiejków w rowie przebiegającym przez wieś.   
 
Do punktu 24 porządku obrad 
 
Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej w Czempiniu radny 
Jerzy Krzyżostaniak zamknął obrady XLII sesji Rady Miejskiej w Czempiniu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Czempiniu 
/-/Jerzy Krzyżostaniak  
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Protokołował: 
Kierownik Referatu Organizacyjnego 
mgr M. Głucha – Napierała  
 


